
 

Protokoll Styrelsemöte 2021-10-26 

 
 
Plats: Idrottens Hus 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Helen Hanstock, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, 
Martin Ohlsson, Torgny Pettersson, Bernt Åkerlund, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Tomas Kristoffersson att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 21 september gicks igenom och lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Urban rapporterar att ekonomin är fortsatt god och att JHOF i nuläget har ett resultat på ca 
50 000 kr. Förbundet behöver några nya SI-enheter och några enheter behöver repareras men 
det innebär inte några stora kostnader. 

4. Vision/verksamhetsinriktning 
Martin skrev ett utkast till verksamhetsinriktning som Helen, Tomas och Erica utvecklat till en 
första version. Mötet gick igenom och diskuterade denna. Martin skriver en reviderad version 
som presenteras officiellt före ol-tinget. 

5. Utkast tävlingsprogram - Tävlingskonferens 
Bernt presenterade förslag på tävlingsprogram för skidorienterings- och orienteringssäsongen. 
Förslaget behöver kompletteras med ungdomsserien, O-ringen, NM samt tävlingar i 
granndistrikt. Martin och Helen kompletterar med ungdomsserien och Bernt gör övriga 
förändringar så att vi kan presentera programförslaget på ol-tinget. 

Det är tävlingskonferens 20-21/11. Bernt kollar upp om han har möjlighet att delta, annars 
försöker vi hitta någon annan som kan representera.  

6. Ungdomsverksamhet inklusive Brobyggarna 
12 oktober bjöd JHOF med Helen som ansvarig in till en träff med ungdomsledare i distriktet. 
Den gångna säsongen utvärderades och framtiden diskuterades. Det konstaterades att 
ungdomsserien var lyckad, över 50 ungdomar deltog vid minst fem deltävlingar. 

Helen och Martin kontaktar lämpliga kandidater för en ungdomskommitté och förhoppningen 
är att en sådan har bildats till nästa styrelsemöte. 

Brobyggarna kommer att ha en aktivitet i samband med Sandviken Indoor. 

7. Nyhetsbrev/Information/Kommunikation 
Lotta kollar upp om det finns en funktion för att kunna skicka ut nyhetsbrev via Idrottonline 
eller om det finns något annat lämpligt sätt att skicka ut nyhetsbrev på. 

Mötet beslutade att det i nuläget inte ska läggas in några restriktioner för vem som kan göra 
inlägg på JHOF:s  facebooksidan. 
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8. Utbildning 

Banläggningsutbildning med fem deltagare från distriktet har påbörjats. 

Barntränarutbildning är preliminärt planerad till helgen v 19 2022. Moa Olsson på SOFT 
ansvarar för att hitta utbildare och lämpligt ställe att förlägga utbildningen till. 

9. Inkomna skrivelser 
Från SOFT har det kommit ett diskussionsunderlag om översyn av tävlingsnivåerna. Bernt läser 
igenom underlaget. 

SOFT arrangerar ordförandekonferens och tävlingskonferens 20-21/11. Martin deltar på 
ordförandekonferensen. 

JHOF har 16 föreningar med totalt 1 548 medlemmar. 

10. Nästa möte 
OL-tinget 10 november kl 18. I nuläget är 18 anmälda. Erica ansvarar för fikaplanering. 

Nästa styrelsemöte tisdag 7 december kl 18, preliminärt på Idrottens Hus. 

11. Övriga frågor 
På JHOF:s kontor på Idrottens Hus finns äldre dokument och priser med mera. Urban och Lotta 
ansvarar för att gå igenom detta och arkivera sådant som ska sparas. 

Distriktet behöver en DM-medaljansvarig. Bernt frågar Owe Hemmingsson om han kan ta den 
posten. 

 

 

 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Tomas Kristoffersson 
Justerare 

  

 


